

Lions District 4-L2 Information for Memorial Service Deceased Lions – May 2022 – April 2023



Every year at our District Convention we honor our fallen Lions that have left us since our last Convention at a Memorial Service. This Service will be held on Sunday morning, May 21th.

We are requesting that you provide us with the information below along <u>with a photo</u> of the Lion/Lions. Please email or mail this form along with the picture to have them included in the Service. <u>We need this information, which may be edited</u>, as soon as possible but no later than May 1, 2023.

Please print all information:		
Club:		
Name:		
Dates: Born:	Deceased:	
Number of years of being a L	ion: Date Joined:	Years:
Club/District Activities and C		
Other Lions/Community Serv		
Family/Professional Informat	ion:	
Please send information to:		

sayork@verizon.net



複合區 4-L2 年會 追悼會信息 已故獅友 2022 年 5 月 - 2023 年 4 月



每年在我們的區年會上,我們都會紀念自上次年會以來離開我們的己故獅友。這項追悼會將於 5 月 21 日星期日上午舉行。

請您向我們提供以下信息以及已故獅友的圖照片。請將此表格連同照片一起 通過電子郵件或郵寄方式給我們得以加入到服務中。截止日期為 2023 年 5 月 1 日前,以前安排作業。

請正楷提供以下信息:

分會名稱:	
獅友姓名:	
出生日期: 逝世日期:	
成為獅友的年數: 加入日期:	
參加的分會/複合區的活動和過往職稱:	
其他獅子會/社區服務項目:	-
家庭/個人專業信息:	

請將信息發送至: Lion Stuart York

1562 STOLL

WEST COVINA, CA 91790

(626)827-8000

sayork@verizon.net